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Na ostatni w 2021 roku spacer wybrałem się z Burmistrzem Leszkiem Świdrem.

  

Piotr Kolecki: Panie Burmistrzu, niedawno nad potok Słonka, w samym centrum Uzdrowiska,
podjechała gruszka z cementem i miejsca, z których woda wybrała kamienne ocembrowania
potoku, zostały "zaplombowane" cementem. Czy to miasto zleciło te prace i wydało zgodę na
taki remont?

  

Leszek Świder: Faktycznie, po sierpniowych opadach wystąpiliśmy do Wód Polskich, by
dokonano przeglądu koryta Słonki i aby uzupełnione zostały ubytki w kamiennym korycie
potoku. Wody Polskie pozytywnie podeszły do problemu i poinformowały nas, że przegląd i
naprawa koryta zostaną wykonane. Niestety, koryta potoków i rzek, a także pas nadbrzeżny, są
własnością Wód Polskich, a nie - tak jak w naszym przypadku - własnością Gminy. I to Wody
Polskie zdecydowały o tym, że ubytki zostaną wypełnione betonem.

  

  

  

Powyżej - betonowe "plomby" w kamiennym korycie Słonki,
poniżej - Ściany zabytkowej willi "Wawel", która po odbudowie zatraciła cały swój charakter
stylu zakopiańskiego, pokryte zostały chyba drewnopodobnym sidingiem, a na miejsca
niby-łączenia belek ponaklejano jakieś klocki, które już teraz odpadają.
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